
Protokół  Nr IV/18 

z Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada 

odbytej dnia 28 grudnia 2018 roku 

w sali sesyjnej Gminnego Ośrodka Kultury i Sportu w Iłowie-Osadzie 

 

Obrady rozpoczęto o godzinie 10-tej minut piętnaście, a zakończono o godzinie 12-tej minut 

pięć. W sesji udział wzięli Wójt Gminy Pan Sebastian Cichocki, Skarbnik Gminy Pani  

Teresa Wiecińska, Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej Pan  Piotr Wilgowicz, 

Dyrektor Zespołu Szkół Nr 1 w Iłowie-Osadzie Pani  Anita Radzymińska, Dyrektor Zespołu 

Szkół Nr 2 w Narzymiu Pani Beata Biernacka, podinspektor ds. zagospodarowania 

przestrzennego i ochrony środowiska Pani Marta Sztando, inspektor ds. geodezji i gospodarki 

nieruchomościami Pan Marek Krajewski, wz. Kierownika Zakładu Gospodarki Komunalnej 

Pani Agnieszka Wróblewska,  sołtysi oraz mieszkańcy. 

Ad. pkt. 1 

Sesję otworzyła Przewodnicząca Rady Gminy Iłowo-Osada Pani Teresa Świątkowska, która 

poinformowała zgromadzonych, że ustawowy skład Rady wynosi 15-tu radnych, natomiast do 

czasu  przeprowadzenia wyborów uzupełniających do Rady Gminy Iłowo-Osada stan radnych 

wynosi 14-tu, w sesji uczestniczy 13-tu radnych wg listy obecności, zatem przewodnicząca 

stwierdziła quorum władne do podejmowania prawomocnych uchwał.  

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że zgodnie z art. 20 ust. 1b ustawy 

o samorządzie gminnym: „Obrady rady gminy są transmitowane i utrwalane za pomocą 

urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania obrad są udostępniane w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na stronie internetowej gminy oraz w inny sposób zwyczajowo 

przyjęty”. Dostęp do posiedzeń kolegialnych organów władzy publicznej pochodzących 

z powszechnych wyborów wynika także z art. 3 ust. 1 pkt 3 i art. 18 ustawy o dostępie do 

informacji publicznej. Taki obowiązek wiąże się z możliwością upublicznienia wizerunku 

oraz innych danych osób uczestniczących w obradach. Podstawą prawną przetwarzania 

danych osobowych jest Rozporządzenie Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 

z 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem 

danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia 

dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych) (Dz. Urz. UE L 119/1)  

art. 6 ust. 1 lit. c: „przetwarzanie jest niezbędne do wypełnienia obowiązku prawnego 

ciążącego na administratorze”.  



Ad. pkt. 2 

Przewodnicząca Rady Gminy poinformowała, że do porządku obrad wkradł się błąd pisarski 

w pkt. 7. Radni otrzymali przed sesją poprawiony porządek obrad, więc Przewodnicząca 

zapytała radnych, czy są jeszcze jakieś inne uwagi lub propozycje zmiany porządku obrad. 

Innych uwag do porządku obrad nie zgłoszono, dlatego Przewodnicząca zwróciła się do 

radnych z zapytaniem, kto jest za przyjęciem zmian porządku obrad?  

Przewodnicząca Rady Gminy ze względu na awarię systemu do głosowania zarządziła 

przerwę w obradach. Po przerwie Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska  

poinformowała, że ze względu na trwającą awarię systemu do głosowania będzie 

przeprowadzane głosowanie imienne. Wobec tego Przewodnicząca przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania. 

,,Za” przyjęciem  zmian porządku obrad głosowało – 13 tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, 

,,wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. Protokół z  głosowania imiennego stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Zmiana porządku obrad został przyjęta 13 głosami ,,Za”, zatem 

porządek obrad otrzymał następujące brzmienie: 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Rozpatrzenie propozycji zmian porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z II Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 30 listopada 2018 r. 

4. Przyjęcie protokołu z III Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 3 grudnia 2018 r. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie: podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego 

do korzystania z pomocy społecznej przez osoby objęte rządowym programem 

"Posiłek w szkole i w domu" na lata 2019-2023 oraz w sprawie określenia zasad 

zwrotu wydatków dla osób objętych przedmiotowym Programem. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania 

Przemocy w Rodzinie  oraz Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie na lata 2019-2023. 

8. Apel Rady Gminy Iłowo-Osada z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie odnowienia 

zdekapitalizowanej lokomotywy Ty-45 znajdującej się w Iłowie – Osadzie. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Iłowo-Osada na lata 2018-2029. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie: zmiany budżetu Gminy na 2018 r. 

 



11. Wystąpienie Wójta  o stanie realizacji inwestycji za 2018 r.  

12. Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Iłowo-Osada na lata 2019-2029: 

- wystąpienie Skarbnika Gminy, 

- opinia Komisji Finansów, Budżetu i Planowania w sprawie przedstawionego 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2019-2029, 

- opinia RIO w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Iłowo- 

Osada projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminu Iłowo-Osada na lata 2019-

2029, 

- dyskusja w sprawie. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu gminy na 2019 rok: 

- wystąpienie Skarbnika Gminy, 

- opinia Komisji Finansów, Budżetu i Planowania o przedłożonych projekcie uchwały 

budżetowej Gminy Iłowo-Osada na 2019 rok, 

- opinia RIO w Olsztynie w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Iłowo- 

Osada projekcie uchwały budżetowej na rok 2019, 

- opinia RIO w Olsztynie w sprawie opinii o możliwości sfinansowania deficytu 

budżetowego przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Iłowo-Osada 

na 2019 r., 

- dyskusja w sprawie. 

14. Informacja Wójta Gminy z realizacji uchwał w okresie międzysesyjnym 

od 30.11.2018 r. do 3.12.2018 r. oraz od 3.12.2018 r. do 28.12.2018 r. 

15. Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym. 

16. Wolne wnioski i informacje. 

17. Zamknięcie obrad. 
 

Ad. pkt. 3 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych w sprawie 

przyjęcia protokołu z II Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada. Poinformowała, że protokół z II sesji 

został sporządzony w terminie i był do wglądu u pracownika obsługującego radę, uwag do 

protokołu nie zgłoszono. Wobec tego Przewodnicząca przystąpiła do przeprowadzenia 

głosowania imiennego. ,,Za” przyjęciem protokołu z II Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada  obrad 

głosowało – 13 - tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało się od głosu” – 0 radnych. 



Protokół z II Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada został przyjęty jednogłośnie. Protokół 

głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 4 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych w sprawie 

przyjęcia protokołu z III Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada. Poinformowała, że protokół 

z III sesji został sporządzony w terminie i był do wglądu u pracownika obsługującego radę, 

uwag do protokołu nie zgłoszono. Wobec tego Przewodnicząca przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania imiennego. ,,Za” przyjęciem protokołu z III Sesji Rady Gminy 

Iłowo-Osada obrad głosowało – 13 - tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało się od 

głosu” – 0 radnych. Protokół z III Sesji Rady Gminy Iłowo-Osada został przyjęty 

jednogłośnie. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 5  

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały 

w sprawie: podwyższenia kryterium dochodowego uprawniającego do korzystania z pomocy 

społecznej przez osoby objęte rządowym programem "Posiłek w szkole i w domu" na lata 

2019-2023 oraz w sprawie określenia zasad zwrotu wydatków dla osób objętych 

przedmiotowym Programem. Głos zabrał Kierownik Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej 

w Iłowie – Osadzie Pan Piotr Wilgowicz, który szczegółowo omówił ww. uchwałę. Następnie 

Przewodnicząca Rady Gminy Teresa Świątkowska zwróciła się do radnych, czy są jakieś 

pytania. Pytań nie było, więc Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych, kto jest 

za przyjęciem uchwały i przystąpiła do  przeprowadzenia głosowania imiennego. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 13 - tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało 

się od głosu” – 0 radnych. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr IV/14/18.  

Ad. pkt. 6 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska odczytała projekt uchwały 

w sprawie: uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych na 2019 rok i poinformowała, że uchwała była szczegółowo omówiona na 

komisji wspólnej, a poszczególne komisje pozytywnie zaopiniowały jej projekt. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, czy są jakieś pytania. Pytań nie było, więc 



Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały i przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania imiennego. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 13 - tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało 

się od głosu” – 0 radnych. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr IV/15/18.  

Ad. pkt. 7 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: przyjęcia Gminnego 

Programu Przeciwdziałania Przemocy w Rodzinie oraz  Ochrony Ofiar Przemocy w Rodzinie 

na lata 2019-2023 i poinformowała,  że uchwała była szczegółowo omówiona na komisji 

wspólnej i że poszczególne komisje pozytywnie zaopiniowały projekt uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, czy są jakieś pytania. Pytań nie było, więc 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały i przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania imiennego. 

 ,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 13 - tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało 

się od głosu” – 0 radnych. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr IV/16/18.  

Ad. pkt. 8 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała Apel Rady Gminy z dnia 28 grudnia 2018 r. 

w sprawie: odnowienia zdekapitalizowanej lokomotywy Ty-45 znajdującej się w Iłowie-

Osadzie. Głos zabrał Wójt Gminy Pan Sebastian Cichocki, który poinformował, że w grudniu 

wspólnie z pracownikami z Referatu  Inwestycji, Rozwoju i Promocji przygotowany został 

apel skierowany m.in.: do Prezesa Rady Ministrów, Ministra Infrastruktury, Sejmowej 

Komisji Infrastruktury, Posłów i senatorów Województwa Warmińsko-Mazurskiego, 

Przewodniczącego Rady Powiatu Działdowskiego, Starosty Działdowskiego o podjęcie 

działań w celu odnowienia zdekapitalizowanej lokomotywy Ty-45 znajdującej się w Iłowie-

Osadzie. Gmina Iłowo-Osada nie jest właścicielem parowozu i zgodnie z ustawą o finansach 

publicznych nie może dokonywać nakładów na obiekt, do którego nie ma tytułu prawnego. 

Właścicielem lokomotywy jest Skarb Państwa, który reprezentuje PKP PLK S.A. Ponadto 

budżet gminy nie jest w stanie pokryć tak wysokich kosztów związanych z odrestaurowaniem 

lokomotywy.  



Następnie głos zabrał radny Pan Włodzimierz Brzeziński, który zwrócił się z pytaniem do 

wójta, czy jest możliwość przestawienia lokomotywy bliżej tak, żeby była ona widoczna. 

Wójt odpowiedział, że kwestie techniczne są do ustalenia na etapie planowania inwestycji, ale 

priorytetem jest, aby pozyskać środki finansowe na odrestaurowanie lokomotywy 

i zaalarmować władze centralne, że taki problem istnieje. 

Przewodnicząca Rady Gminy zwróciła się do radnych, kto jest ,,Za” przyjęciem Apelu Rady 

Gminy Iłowo-Osada z dnia 28 grudnia 2018 r. w sprawie: odnowienia zdekapitalizowanej 

lokomotywy Ty-45 znajdującej się w Iłowie-Osadzie i przystąpiła do przeprowadzenia 

głosowania imiennego. 

,,Za” przyjęciem apelu głosowało – 13 - tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało się 

od głosu” – 0 radnych. Apel stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Protokół głosowania 

imiennego stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 9 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2018-2029. Głos zabrała Skarbnik Gminy 

Pani  Teresa Wiecińska, która wyjaśniła, że w związku z tym, że jest to ostatnia w tym roku 

uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 

2018-2029 musi być ona zgodna z uchwałą budżetową oraz odczytała uzasadnienie ww. 

uchwały. 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, czy są jakieś pytania, ale pytań nie było, więc 

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem ww. uchwały i przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania imiennego. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 13 - tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało 

się od głosu” – 0 radnych. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została podjęta jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr IV/17/18.  

Ad. pkt. 10 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: zmiany budżetu gminy 

na 2018 r. Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Teresa Wiecińska, która poinformowała, że 

uchwała w sprawie zmiany budżetu na 2018 r. jest ostatnią uchwałą w tym roku i odczytała 

uzasadnienie do ww. uchwały. 



Następnie Przewodnicząca zwróciła się do radnych, czy są jakieś pytania, ale pytań nie było, 

więc Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały i przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania imiennego. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało – 13 - tu radnych, ,,przeciw” – 0 radnych, ,,wstrzymało 

się od głosu” – 0 radnych. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została podjęta  jednogłośnie i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr IV/18/18.  

Ad. pkt. 11 

Głos zabrał Wójt Pan Sebastian Cichocki, który szczegółowo omówił najważniejsze 

przedsięwzięcia zrealizowane w ramach budżetu gminy Iłowo-Osada w 2018 r. i przedstawił 

pokaz slajdów. 

Ad. pkt. 12  

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na lata 2019-2029. Głos zabrała Skarbnik Gminy 

Pani Teresa Wiecińska, która powiedziała, że projekt Wieloletniej Prognozy Finansowej był 

omawiany na komisji wspólnej i że wszystkie komisje wyraziły pozytywną opinię na temat 

ww. projektu, a  następnie odczytała uzasadnienie do uchwały oraz uchwałę Nr RIO.IV-0120-

240/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 

22 listopada 2018 r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Iłowo-Osada  

projekcie Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2029. Skład Orzekający 

Regionalnej Izby Obrachunkowej postanowił pozytywnie zaopiniować projekt WPF. Opinia 

stanowi załącznik do protokołu. 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Budżetu, Finansów i Planowania Pani Halina 

Stępkowska, która poinformowała, że po analizie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2019-2029 komisja uznała, że ww. projekt został opracowany zgodnie z przepisami 

prawa, a w szczególności z ustawą o finansach publicznych i postanowiła pozytywnie 

zaopiniować ww. projekt. Powyższa opinia stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska otworzyła dyskusję w sprawie 

projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Iłowo-Osada na 2019-2029, ale dyskusja 

nie została podjęta przez radnych, więc Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za 

przyjęciem ww. uchwały i przystąpiła do przeprowadzenia głosowania imiennego. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 12 - tu radnych, ,,przeciw”- 0 radnych, ,,wstrzymał się 

od głosu” – 1 radny. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 



protokołu. Uchwała została podjęta 12 głosami ,,Za” i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr IV/19/18. 

Ad. pkt. 13 

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała projekt uchwały w sprawie: uchwalenia budżetu 

Gminy na 2019 r. Głos zabrała Skarbnik Gminy Pani Teresa Wiecińska, która powiedziała, że 

projekt budżetu Gminy na 2019 rok był omawiany na komisji wspólnej oraz że wszystkie 

komisje wyraziły pozytywną opinię na temat ww. projektu, następnie odczytała uchwałę 

Nr RIO.IV-0120-239/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie 

z dnia 22 listopada 2018 r. w sprawie: opinii o przedłożonym przez Wójta Gminy Iłowo-

Osada projekcie uchwały budżetowej na 2019 rok. Skład Orzekający Regionalnej Izby 

Obrachunkowej postanowił pozytywnie zaopiniować projekt budżetu Gminy na 2019 rok. 

Opinia stanowi załącznik do protokołu. Następnie Skarbnik odczytała Uchwałę Nr RIO.IV-

120-241/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 

22 listopada 2018 r. w sprawie: opinii o możliwości sfinansowania deficytu budżetowego 

przedstawionego w projekcie uchwały budżetowej Gminy Iłowo-Osada na 2019 r. Skład 

Orzekający Regionalnej Izby Obrachunkowej postanowił pozytywnie zaopiniować możliwość  

sfinansowania przez Gminę Iłowo-Osada deficytu budżetu przedstawionego w projekcie 

uchwały budżetowej na 2019 r. 

Następnie głos zabrała Przewodnicząca Komisji Finansów, Budżetu i Planowania Pani Halina 

Stępkowska, która poinformowała, że po analizie projektu budżetu na 2019 rok komisja 

uznała, że zaplanowane zadania na rok 2019 zmierzają do poprawy warunków życia 

mieszkańców gminy i postanowiła pozytywnie zaopiniować ww. projekt. Powyższa opinia 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska otworzyła dyskusję dotyczącą 

uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2019 rok, ale dyskusja nie została podjęta przez 

radnych. Głos zabrał Wójt Pan Sebastian Cichocki, który podziękował Pani Skarbnik za 

wystąpienie i szczegółowe omówienie projektu budżetu na 2019 r. oraz Pani Przewodniczącej 

Komisji Budżetu, Finansów i Planowania za odczytanie opinii oraz zaznaczył, że 

w przyszłym roku gmina nie planuje zaciągania żadnych kredytów oprócz pożyczki w kwocie 

półtora miliona złotych na finansowanie inwestycji drogowej pn: przebudowa ulicy 

Kraszewskiej w Iłowie-Osadzie. Wójt poinformował, że liderem jeżeli chodzi o pozycję 

wydatkową jest oświata tj. prawie 3,5 mln złotych, które gmina dokłada do oświaty oraz 

pomoc społeczna prawie 2 mln złotych. Pani Skarbnik informowała również, że komisja 



wspólna rządu i samorządu negatywnie zaopiniowała projekt podziału subwencji na 2019 r. 

Do Ministra Edukacji Narodowej został skierowany wniosek o ponowne przeliczenie. My 

z Panią Skarbnik także przeprowadziliśmy analizę i z naszych wyliczeń wynika, że brakuje 

ok. miliona złotych subwencji na rok przyszły, żeby sfinansować podwyżki w oświacie. 

Subwencja wynosi 7,6 mln zł, a powinna wynosić ok. 8,5 mln złotych. Mimo trudności 

uważam, że budżet jest skrojony na miarę naszych możliwości, dlatego też wnoszę do 

wysokiej rady o przyjęcie projektu uchwały budżetowej na 2019 r.  

Przewodnicząca zwróciła się do radnych, kto jest za przyjęciem uchwały i przystąpiła do 

przeprowadzenia głosowania imiennego. 

,,Za” przyjęciem uchwały głosowało 13 - tu radnych, ,,przeciw”- 0 radnych, ,,wstrzymało się 

od głosu” – 0 radny. Protokół głosowania imiennego stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu) Uchwała została podjęta 13 głosami ,,Za” i stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. Uchwała została oznaczona Nr IV/20/18. 

Ad. pkt. 14 

Głos zabrał  Wójt Pan Sebastian Cichocki, który odczytał informacje wójta z realizacji 

uchwał Rady Gminy Iłowo-Osada od dnia  30 listopada 2018 r. do 3 grudnia 2018 r. oraz 

od 3 grudnia 2018 r. do 28 grudnia 2018 r. Obydwie informacje stanowią załączniki do 

niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 15 

Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Teresa Świątkowska, która odczytała 

informację o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Powyższa informacja 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. pkt. 16  

Głos zabrał radny Pan Włodzimierz Brzeziński, który powiedział, że w lutym był 

rozpatrywany apel odnośnie zakazu budowy wielkopowierzchniowych ferm na terenie gminy 

Iłowo-Osada i miały zostać wprowadzone zmiany w planie zagospodarowania 

przestrzennego, zapytał wójta co zostało zrobione w tym temacie. Wójt Gminy Pan Sebastian 

Cichocki odpowiedział, że radny wyprzedził fakty, ponieważ po sesji radni oraz sołtysi 

zostaną poproszeni o pozostanie na spotkaniu, na którym pracownicy Referatu Inwestycji, 

Rozwoju i Promocji poproszą Państwa o przeprowadzenie konsultacji społecznych na swoich  

obszarach działania i wskazanie wspólnie z mieszkańcami obszarów zagrożonych właśnie 

budową takich obiektów, co pozwoli nam na ograniczenie budowy takich obiektów 

i wprowadzenie stosownych zmian w planie zagospodarowania przestrzennego. 



Ad. pkt. 17 

Na tym porządek obrad wyczerpano Przewodnicząca złożyła wszystkim  życzenia 

noworoczne i zamknęła obrady. /12:05/ 

 

Protokołowała:     Przewodniczący Rady Gminy 

Gralińska Ilona          Teresa Świątkowska  


